
Sdružení nezávislých kandidátů

„ČISTÁ TRNOVÁ - ŽIJME LÉPE!“
pro volby do zastupitelstva obce TRNOVÁ ve dnech 5. a 6. října 2018

“Měli jsme před sebou velké cíle, ty se nám podařilo splnit!"
"Stojíme před novými úkoly, věříme, že zvládneme i je!"

“Přímým vlivem na správu obce se zasadíme o její rozvoj!"
"Zvelebíme Trnovou a sblížíme spoluobčany!"

Vážení spoluobčané,
milí Trnované,

za necelý měsíc se budou konat v naší republice komunální volby. I v naší obci se tedy rozhodne o tom, kdo dostane 
důvěru, aby se v dalších čtyřech letech staral nejen o věci související s chodem obce, ale především o její další rozvoj.
Naše sdružení nezávislých kandidátů „ČISTÁ TRNOVÁ-ŽIJME LÉPE!“ řeší před letošními volbami poněkud jiné a příjemnější 
úkoly, než tomu bylo před čtyřmi roky, kdy jsme kandidovali do obecního zastupitelstva poprvé. Jestliže v roce 2014 jsme 
se zabývali především otázkou čisté vody nepoškozující naše zdraví a s ní souvisejícím prosazením přípojky vodovodního 
přivaděče Baně - Mníšek, která se mnohým jevila coby nedosažitelný cíl, tak před letošními volbami můžeme v našem 
programu nabídnout našim spoluobčanům již nadhodnotu, jíž je zlepšení komfortu života a pohody v obci. Zásadní úkol 
minulého období byl splněn a čistá voda z Želivky se stává všední realitou.
Vyřešení problémů s vodou a prosazení skutečnosti, že zatím jen část (věříme však, že v budoucnu celá) vodo-
hospodářská infrastruktura patří do rukou obce, se spolupodílejí na tom, že se Trnová začíná velmi významně rozvíjet. 
Přibývá nových rodinných domů, vyrostly řadové domky a další by se měly v dohledné době objevit. S tím vším vzrůstá 
strmě i počet obyvatel Trnové. Na jedné straně je bezpochyby pozitivní jev, že Trnová mládne, na straně druhé se však s 
rozvíjející se výstavbou musí rozvíjet i samotná obec, její občanská vybavenost, zázemí a v neposlední řadě i vztahy mezi 
lidmi. Na to vše pamatuje náš volební program na příští období. Nebude snadné jej splnit. K jeho prosazení potřebujeme 
nejen sympatizanty, ale především aktivní účastníky změn, neboť jsme přesvědčeni, že nebude rozhodovat pouze 
sedmička "vyvolených",  ale "mluvčí" zodpovědných a nelhostejných občanů.  Určitě  přijďte  všichni k volbám,  a pokud s 
naším programem souhlasíte, dejte nám svůj hlas a spojte své síly s naším úsilím…

V oblasti zvelebení obce, kulturního a společenského života máme v programu:

• Realizovat rozpracovanou studii revitalizace rybníčku a jeho okolí a jeho proměnu v klidovou zónu.
• Realizovat ideu projektu a výstavby nového Obecního úřadu, který bude odpovídat potřebám Trnové

do budoucna, bude odpovídat současným standardům, a který vznikne, jak předpokládáme, za významné 
podpory jednoho z dotačních programů.

• Připravit projekt mateřské školy za pomoci investorů, jejichž příchod do Trnové se dá očekávat v nejbližším 
období. Vzhledem k očekávanému množství dětí v mladých rodinách je to úkol zásadního charakteru.

• Uskutečnit audit veřejného osvětlení. Za pomoci dotací uskutečnit jeho úplnou rekonstrukci a osazení 
soudobými, energeticky méně náročnými, avšak výkonnými tělesy. Vlastní provoz veřejného osvětlení svěřit 
odborné firmě.

• Převést s definitivní platností do majetku obce povrchy vozovek a chodníků, provést jejich opravu a nezbytné 
rekonstrukce. Tyto finančně náročné operace lze uskutečnit jedině za pomoci dotací, proto je nezbytné,
aby dosavadní vlastníci co nejdříve tyto povrchy komunikací obci předali. 

• Přijmout na plný úvazek jednoho technického pracovníka, který by dbal o pořádek u kontejnerů na tříděný 
odpad, pečoval o veřejnou zeleň, vykonával nutné technické a úklidové práce na komunikacích a v neposlední 
řadě dohlížel na dodržování pořádku v okolí staveb. 

• Vysadit v zeleném pásu komunikace od kruhového objezdu do centra obce stromořadí, které zde v minulosti 
vždy bývalo.

• Změnit systém odvozu komunálního odpadu, zabezpečit proměnnou frekvenci jeho odvozu z jednotlivých 
domů tak, aby lidé platili za skutečně poskytované služby obdobně, jak je tomu v některých obcích v okolí.

• Napomoci organizaci projektu, který by důstojnou formou připomínal Emu Destinovou a Františka Škroupa, 
jejichž jméno s Trnovou významně souvisí. Napomoci konání některých kulturních akcí a zviditelnit tak obec 
v širším povědomí veřejnosti.

• Pokud do Trnové vstoupí významní investoři na výstavbu nových rodinných domů, vyzvat je ke spoluúčasti
na rozšíření vozovky v lese z Trnové na rozcestí. Příjezdová silnice již v současné době nevyhovuje svoji šířkou 
velké frekvenci provozu.  

• Rozšířit kontakty s obcemi v mníšeckém regionu, kde probíhá celá řada společenských a kulturních akcí bez 
zjevného zájmu naší obce.



• Podpořit případného zájemce o vybudování a provoz takového restauračního zařízení v obci, které by se stalo 
vhodným diskusním fórem, skutečným místem pro konání společenských událostí i pro setkávání občanů,
jak tomu vždy v minulosti bylo na české vsi. 

• Podporovat společenský život v obci, napomáhat případnému spolkovému životu a vytvářet pro něj podmínky 
kupříkladu využitím místností v novém Obecním úřadu.

• Rozvíjet vzájemnou společenskou, kulturní i zájmovou spolupráci s uživateli rekreační oblasti v Trnové.
• Napomáhat integraci v Trnové žijících cizinců, zejména za situace, kde mnozí z nich již mají české občanství.
• Prověřit funkčnost požárních hydrantů a v souvislosti s nimi zajstit využitelný zdroj stojaté vody, který je 

nezbytný a v obci chybí. 
• Připravit obecní dopravní vyhlášku zohledňující mimo jiné dostatečné parkovací plochy jevící se jako 

nevyhnutelné vzhledem k předpokládanému dopravnímu ruchu v obci.
• Dokončit schvalovací proces územního plánu obce Trnová tak, aby zahrnoval vše nezbytné pro zdárný rozvoj 

obce z urbanistického hlediska.

Vážení spoluobčané,
sdružení nezávislých kandidátů „Čistá Trnová - Žijme lépe!"

je na jedné straně spokojeno s tím, co se mu za uplynulé čtyři roky podařilo vykonat
a posunout tak život v obci kvalitativně výše.

Na druhé straně si uvědomuje, že ne vše se podařilo dotáhnout do konce.
Čistá Trnová věří, že v příštím volebním období najde nejen podporu občanů,
vyjádřenou volebním výsledkem, ale především hodně těch spolupracujících,
kterým není osud obce lhostejný, i těch, kteří budou zvoleni do zastupitelstva

a potáhnou za jeden provaz.
To je z pohledu uplynulých čtyř let to nejpodstatnější.

V Trnové nejde o soupeření politických subjektů jako v Parlamentu.
V naší obci jde především o nalezení společné řeči a shodu v naplňování hlavních cílů,

bez řevnivosti a v sousedské sounáležitosti.
Neděláme si však patent na rozum, přivítáme všechny Vaše nápady, iniciativy a doporučení

a rádi je zařadíme do našeho volebního programu.
Neuzavíráme se nikomu, žádnému názoru či postoji, rádi se s Vámi sejdeme i osobně

a pohovoříme o případných námětech.
Pište, prosíme, na adresu

cistatrnova@volny.cz
Budeme se upřímně těšit na Vás a Vaše názory, kritiku i doporučení.

A pokud se zajímáte o to, co Čistá Trnová po celé čtyři roky dělala, co řešila,
s čím se střetávala a jak vystupovala za zájmy spoluobčanů,

navštivte naše webové stránky

http://www.trnovane.cz/
kde se mnohé dozvíte v plné a detailní podobě.

Vaši kandidáti do zastupitelstva za SNK „Čistá Trnová - Žijme lépe“

Alexandr Kopeckij, mediální poradce; Ing. Hynek Opolecký, poradenská činnost, org. konferencí;
Miroslav Tureček, dispečer kamionové přepravy; Mgr. Ing. Václav Grepl, psycholog;

Libuše Hronková, referent zdravotní péče;
Doc. Ing. Jiří Chládek, Dr., pyrotechnik a soudní znalec; Doc. MUDr. Jiří Bronský, PhD., lékař


